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In deze brief geef ik, mede namens de staatssecretaris van VWS, mijn reactie op 
het rapport'Resultaten verantwoordingsonderzoek 2015 Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport (XVI)'. 

In mijn reactie ga ik in op de bevindingen en aanbevelingen van de Algemene 
Rekenkamer bij de verschillende beleidsonderwerpen. Voor de cure ga ik In op de 
verantwoording van de curatieve zorg, de besteding van de 
beschikbaarheidbijdrage academische zorg en de informatieverzameling over 
beleidsdoelen wijkverpleging. Voor de care zijn dat het functioneren van de keten 
trekkingsrecht pgb alsmede de verantwoording van de pgb-ultgaven en de 
verantwoording van taken vla de Wmo 2015 en de Jeugdwet. Daarna reageer Ik 
op uw bevindingen en aanbevelingen omtrent de uitgaven voor extramurale 
geneesmiddelen en reageer Ik op bedrijfsvoeringonderwerpen. Tot slot sta Ik stil 
bij de schadevergoeding Erasmus Medisch Centrum. 

Beleidsonderwerpen 

Functioneren van keten trekkingsrecht pab 
Door alle ketenpartners Is het afgelopen jaar hard gewerkt aan een stabiel 
systeem van trekkingsrecht en herstel van de Invoeringsproblematlek. 
Desalniettemin constateert de Algemene Rekenkamer nog risico's in de keten van 
het trekkingsrecht en problemen In de verantwoording over het pgb en doet zij 
aanbevelingen over belde aspecten. 

Ten aanzien van het functioneren van de keten heeft de Rekenkamer gekeken 
naar zowel de aanpak van de structurele problemen in de keten als naar het 
onderzoek naar alternatieven voor het trekkingsrecht. Aandachtspunten bij het 
eerste punt zijn de gegevensuitwisseling, de herbeoordelingsopgave en het feit dat 
een coulancebeleld geldt met betrekking tot de wettelijke eisen en controles. 

Correspondentie uitsluitend 
richten aan het retouradres 
met vermelding van de 
datum en het kenmerk van 
deze brief 
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De Rekenkamer doet hierbij de aanbevelingen om bij de voorliggende 
verbeteropgave uit te gaan van een realistische planning, waarbij de kwalitatieve 
verbetering van gegevensuitwisseling bijvoorbeeld door standaardisering en de 
afbakening van de opdrachtgeversrol de nadruk verdienen. Wij onderschrijven 
deze punten. De door de staatssecretaris aangestelde ketenregisseur heeft met de 
ketenpartners een werkagenda voor 2016 opgesteld waarin de door de 
Rekenkamer benoemde aandachtpunten zljn opgenomen. 

De Rekenkamer gaat ook in op het onderzoek naar alternatieven voor het 
trekkingsrecht, waarbij zij waarschuwt voor twee consequenties: 
1. Bij de keuze voor een uitvoeringsvariant moeten alle betrokken zich bewust 

zljn van het feit dat er tijd nodig Is voor een goede uitvoering van nieuwe 
plannen, hetgeen realisme vergt over het tijdpad waarin een nieuwe 
uitvoeringsvariant kan worden Ingevoerd; 

2. Onder andere de vernieuwing van het ICT-systeem van de SVB is door het 
onderzoek naar alternatieven on hold gezet. Dit Is niet toekomstbestendig, 
omdat ook het niet vernieuwen van de ICT risico's met zich meebrengt. Ook 
als wordt gekozen voor een nieuwe uitvoeringsvariant zonder de SVB, moeten 
er voor de periode dat de SVB wel een rol speelt alsnog noodzakelijke 
verbeteringen worden doorgevoerd in de huidige keten. 
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Wij nemen deze waarschuwingen zeer ter harte. De Rekenkamer adviseert met 
betrekking tot de inhoud van het onderzoek naar alternatieven verder om zowel 
de governance als de verantwoording van het pgb onderdeel te laten zijn van het 
onderzoek. Belde aspecten zijn onderdeel van de opdracht van het door de 
staatssecretaris uitgezette onderzoek. Wij verwachten de resultaten hiervan in 
juni. 

Verantwoording over pab-uitaaven 
Ten aanzien van de verantwoording over de uitgaven in het kader van het 
persoonsgebonden budget wordt geconstateerd dat over 2015 
rechtmatigheidsproblemen optreden, en dat voor 2016 risico's bestaan voor 
doorwerking van dezelfde problemen. 

Wij delen de mening van de Algemene Rekenkamer dat er risico's zljn voor het 
aantonen van de rechtmatigheid van de pgb-bestedingen. Dit is een rechtstreeks 
gevolg van het Invoeren van noodscenario's bij de uitbetaling In het geval van 
2015 en de beperkte controles in 2015 en 2016. Wij onderschrijven het advies van 
de Algemene Rekenkamer hierbij optimale transparantie te betrachten. Controles 
vinden daarom op reguliere wijze plaats en de hieruit voortvloeiende bevindingen 
van de accountant ten aanzien van deze uitgaven worden op reguliere wijze in de 
accountantsverklaring van de gemeenten meegenomen. 

Hierbij dient te worden opgemerkt dat een uitbetaling die strikt genomen niet 
rechtmatig is geenszins betekent dat hier dan ook geen geleverde zorg tegenover 
staat: de onrechtmatigheden zijn vooral formeel van aard. Met betrekking tot de 
controles geldt overigens dat de huidige beperkte controles uitgebreider zljn dan 
voorheen In de AWBZ, toen controles op de uitbetalingen achteraf plaatsvonden 
bij jaarlijks circa 5% van de budgethouders. 
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Hiermee, en met de basiskenmerken van het trekkingsrecht, bijvoorbeeld dat er 
geen geld op de eigen rekening van de budgethouder terecht komt, zljn wij van 
mening dat het trekkingsrecht - In tegenstelling tot de opmerking van de 
Rekenkamer ter zake - wel degelijk een bijdrage levert aan de bestrijding van 
fraude met het pgb. 

Uiteraard Is het zo dat in geval van geconstateerde fraude en/of misbruik 
terugvordering zal plaatsvinden. Wij vinden het bovendien wenselijk, ook uit het 
oogpunt van rechtmatigheid, volledige reguliere controle op declaraties en 
zorgovereenkomsten zo snel mogelijk In te voeren. De staatssecretaris zal de 
Tweede Kamer In mei daarover nader informeren. Zoals de Rekenkamer 
constateert, kunnen er echter nog steeds rechtmatigheidsconsequenties zijn voor 
de verantwoording over 2016 op het moment dat deze reguliere controle nog niet 
actief Is. Wij delen daarom de aanbeveling dat partijen tijdig stappen dienen te 
zetten in het kader van de verantwoording over 2016. 

Verantwoording taken via Wmo 2015 en Jeugdwet 
In de aanbeveling over de verantwoording van taken via de Wmo 2015 en de 
Jeugdwet raadt de Algemene Rekenkamer de ministers van BZK en VWS aan om 
in samenspraak met betrokken partijen tot oplossingen te komen. Dat 
onderschrijven wij. Beide ministeries dragen deze aanbeveling reeds breed uit 
door meerdere bijeenkomsten en door programma's waarbij de partijen nader tot 
elkaar kunnen komen. De rol van de ministeries van BZK en VWS Is hierin 
faclllterend van aard. Het Is uiteindelijk aan gemeenten en zorgaanbieders de 
handreikingen toe te passen om zo sneller tot een zo veel mogelijk juiste en 
volledige verantwoording over 2015 te komen. 

Het ministerie van VWS is bij dit onderwerp breed betrokken door zelf initiatief te 
nemen dan wel door initiatief te steunen vanuit het veld. Zo is er het 
werkprogramma Informatievoorziening In het Sociaal Domein (ISD) bestaande uit 
partijen als de VNG en zorgaanbieders. Het ISD ontwerpt onder andere 
standaard contracten die partijen kunnen gebruiken bij hun contractafspraken. Het 
ministerie van VWS Is hierbij betrokken door deel te nemen aan de overleggen op 
verschillende niveaus en door hiervoor subsidie te verstrekken. Het ISD-
programma draagt bij aan oplossingen voor de rechtmatigheiddiscussie door 
verschillende handreikingen en protocollen op te leveren die gemeenten en 
zorgaanbieders In het verantwoordingstraject tot nut kunnen zijn. Tevens wordt In 
verschillende bestuurlijke overleggen op het ministerie zelf en in het veld dit 
onderwerp regelmatig besproken. In een brief over de aanpak van administratieve 
lasten gaat de staatssecretaris van VWS nader In op de stappen die hij In dit kader 
verder wil zetten. 

De ministeries van BZK en VWS ontwikkelen samen ook initiatieven op het gebied 
van rechtmatigheid In het sociaal domein. Naar aanleiding van 
voortgangsrapportages van de Transitiecommissie Sociaal Domein worden 
gesprekken georganiseerd waar betrokken partijen samen met VWS en BZK het 
gesprek met elkaar aangaan om tot oplossingen te komen. 
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Verantwoording curatieve zorg 
De Algemene Rekenkamer constateert dat de problemen met het tijdig kunnen 
deponeren van de jaarrekeningen In de ggz nog niet zljn opgelost. 

De belangrijkste oorzaak hiervan ligt in het In een laat stadium opkomen van 
nieuwe knelpunten bij de afwikkeling van schadelastjaar 2013, waarover Ik de 
Tweede Kamer heb geïnformeerd (Kamerstuk 34300-XVI, nr 153). Deze 
knelpunten m.b.t. 2013 zljn inmiddels opgelost (Kamerstuk 34300-XVI, nr. 158), 
maar dit heeft niet kunnen voorkomen dat de finallsering van de afspraken tussen 
zorgverzekeraars, ZN en GGZ Nederland over de controles over 2014 en 2015 
helaas is vertraagd. Hierdoor is nu waarschijnlijk opnieuw generiek uitstel nodig 
voor het deponeren van de jaarrekeningen In de ggz. 

Toch staat de sector nu dichterbij een genormaliseerd jaarrekeningenproces dan 
vorig jaar. Nu de knelpunten m.b.t. het jaar 2013 zijn opgelost, hebben ZN en 
GGZ Nederland in een bestuurlijk overleg (d.d. 15 april 2016) afgesproken om 
vóór 2017 de controlepunten en -aanpak voor de jaren 2014, 2015, 2016 en 2017 
vast te stellen. Omdat het voor het jaar 2013 gedane werk ook bruikbaar is voor 
de latere jaren, achten zij dit realistisch. 

De afspraken zoals vastgelegd In het controleplan 2013 (en de nog vast te stellen 
controleplannen voor de jaren tot en met 2017) zijn in de plaats gekomen van de 
afspraak uit het Plan van aanpak jaarrekeningen ggz (d.d. 2 december 2014, 
Kamerstuk 25 424, nr 257) om een landelijk protocol voor de Administratieve 
Organisatie en Interne Controle (AO/IC) op te stellen. De afspraken uit de 
controleplannen (over controlepunten, controlenormen en toetsingskaders) geven 
handvatten aan zorginstellingen voor de inrichting van hun administratieve 
organisatie en Interne controle. ZN en GGZ Nederland willen hiermee op termijn 
een overgang naar horizontaal toezicht mogelijk maken. 

De Rekenkamer doet op het gebied van de verantwoording van de ggz-ultgaven 
door ggz-Instellingen, de aanbeveling om de ggz-keten beter te laten 
functioneren. De achtergrond van deze aanbeveling is dat de Rekenkamer 
opmerkt dat partijen op diverse punten met elkaar nog onvoldoende 
overeenstemming bereiken en momenteel niemand In de keten doorzettingsmacht 
heeft. Deze aanbeveling sluit aan bij de activiteiten waar Ik respectievelijk de 
verschillende zorgpartijen momenteel al aan werk(en): het verhelderen en 
aanpassen van (publieke) regels waar nodig (zodat over de interpretatie zo min 
mogelijk discussie ontstaat), het bij elkaar brengen van partijen om tot 
overeenstemming te komen en waar mogelijk het uniformeren van private 
(controle)normen en toetsingskaders. 

Het maken van afspraken over uniformering van (controle)normen en 
toetsingskaders vraagt eenmalig een forse inspanning van de betrokken partijen. 
VWS en NZa hebben laten zien hierbij steeds bereid te zijn om faclllterend op te 
treden. De Inspanning die partijen hier nu moeten plegen zal echter niet jaar op 
jaar nodig zijn. 
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Waar deze activiteiten nu nog gepaard gaan met een verstoorde 
jaarrekeningcyclus, verwacht ik dat er op afzienbare termijn sprake zal zijn van 
een efficiënter controleproces, normalisering van de jaarrekeningcyclus, een 
ontwikkeling naar horizontaal toezicht en daarmee een beter functionerende ggz-
keten. 

Besteding beschikbaarheidbijdrage academische zorg 
Ik ben het met de Algemene Rekenkamer eens dat het van groot belang Is om de 
kosten en opbrengsten van de publieke functie van de UMC's Integraal transparant 
te maken en zo meer helderheid te krijgen over de besteding van de 
beschikbaarheidbijdrage academische zorg. De aanbeveling van de Rekenkamer 
komt overeen met de nu lopende acties en planning voor het ROBIJN-traject 
(Kamerstuk 33 278, nr 4). Momenteel loopt er een pilot in het St. Elisabeth 
Ziekenhuis Tilburg, het St. Antonlus Ziekenhuis Nieuwegein en In het 
Oogziekenhuis Rotterdam, dit wordt eind 2018 geëvalueerd. Na de eindevaluatie 
van Topzorg wordt naar verwachting in 2020 bepaald wat er gebeurt met het 
financieren van topreferente zorg in niet-academische ziekenhuizen. 
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Informatieverzameling over beleidsdoelen wijkverpleging 
De Algemene Rekenkamer heeft onderzoek gedaan In hoeverre de minister over 
de juiste Informatie beschikt om de beleidsdoelen van de wijkverpleging In 2018 te 
evalueren. De belangrijkste vier doelen zijn: (1) mensen zo lang mogelijk thuis 
helpen, (2) medisch en sociaal domein verbinden, (3) kosten beheersen, (4) 
kwaliteit verhogen. De Rekenkamer stelt vast dat er voldoende Informatie wordt 
bijgehouden om de beleidsdoelen te evalueren. De Rekenkamer geeft hierbij aan 
dat bewaakt moet worden dat met de evaluatie ook de Informatie wordt opgehaald 
die nodig is om trends te schetsen die gebruikt worden om te bepalen of de 
wijkverpleging zich in de beoogde richting ontwikkelt. Ik onderschrijf dit volledig 
en zal hier dan ook gedurende het evaluatietraject aandacht voor houden. 

Bedrijfsvoering 

Uitgaven extramurale geneesmiddelen 
Met belangstelling heb Ik de bevindingen betreffende de uitgaven aan extramurale 
geneesmiddelen gelezen. U heeft onderzocht wat de oorzaak Is van de grote 
meevallers de afgelopen jaren. Uw hoofdconclusie is dat de meevallers bij de 
extramurale geneesmiddelen komen door succesvol beleid. Die conclusie deel Ik 
met u, dit heb ik ook meerdere keren aan de Tweede Kamer gecommuniceerd. De 
onderschrijding bij de geneesmiddelen Is het gevolg van een samenhangend 
geheel van eerdere maatregelen die zljn uitgevoerd door de betrokken partijen en 
hebben geleid tot een lagere volumegroei en een daling van de prijzen. Verder 
geeft u aan dat er geen nieuwe grote meevallers In de komende jaren worden 
verwacht, deze verwachting deel ik met u. 

Verder is het goed om te lezen dat u concludeert dat het Zorginstituut Nederland 
(ZIN) een goed navolgbare methodiek gebruikt om de verwachte uitgaven aan 
extramurale geneesmiddelen te ramen. 
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Daarnaast merkt u op dat Ik de afgelopen jaren een hoger bedrag opnam in de 
begroting, waardoor er werd afgeweken van de raming van het ZIN. Op deze 
manier gaf ik Invulling aan de door het ZIN afgegeven onzekerheidsmarge van de 
middellange termijn raming extramurale geneesmiddelen. Hoe de Invoering van 
het preferentiebeleld door de zorgverzekeraars precies zou uitpakken was onzeker 
en daarom is er behoedzaam geraamd. Achteraf Is gebleken dat de 
zorgverzekeraars succesvoller waren dan vooraf was Ingeschat. 

In zijn algemeenheid zij opgemerkt dat er altijd exogene variabelen zljn waardoor 
ik kan afwijken van de raming van het ZIN, bijvoorbeeld omdat het ZIN bepaalde 
beleidsmaatregelen nog niet in de middellange termijn raming heeft verwerkt of 
de inschatting van het effect ervan moeilijk te voorspellen is. Ook kan er een 
update van de zorguitgaven zijn na het moment waarop het ZIN zljn raming heeft 
opgesteld. Er kan bovendien sprake zljn van onvoorziene indicatie-uitbreidingen 
met een groot en onzeker macrokostenbeslag, of er kunnen nieuwe dure 
geneesmiddelen Instromen met een hoog en onzeker macrokostenbeslag waar In 
de middellange termijn raming van het ZIN nog geen rekening mee gehouden is. 
In de begrotingsstukken zal ik dergelijke effecten die lelden tot bijstelling van het 
kader geneesmiddelen zo goed mogelijk blijven toelichten. 
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Verder beveelt u aan om de open-data set van het Financieel Beeld Zorg 2016 die 
op www.rijksbegroting.nl gepubliceerd Is, te actualiseren met de data van eerdere 
begrotingsjaren. Deze aanbeveling zal ik opvolgen. Inmiddels ben ik met u in 
overleg voor welke jaren dit nuttig en werkbaar is. 

Inkoopbeheer en sübsidiebeheer 
VWS Is een beleidsdepartement waarbij de bedrijfsvoering ook volgens de 
Auditdienst Rijk grotendeels op orde Is. In het Inkoopbeheer en het sübsidiebeheer 
van VWS constateert de Algemene Rekenkamer evenals de Auditdienst Rijk wel 
een lichte achteruitgang. Ik beschouw deze achteruitgang nadrukkelijk in de 
context van de goede bedrijfsvoering van VWS. Bij het Inkoopbeheer concludeert 
de Rekenkamer dat de benodigde maatregelen tot verbetering van het proces zijn 
genomen maar dat er In de praktijk nog (te veel) fouten van administratieve aard 
worden gemaakt. Om een laatste slag te maken zal door alle managementlagen 
en medewerkers mede op basis van de uitkomsten van de Interne controle een 
Inspanning worden geleverd. Voor het Inkoopbeheer van het ministerie beveelt u 
aan om toe te zien op een goede Invulling en op de juiste naleving van de 
afspraken met de Haagse Inkoopsamenwerking (HIS). Daarnaast beveelt u aan 
om de interne controles aan te scherpen, zodat fouten vroegtijdig ontdekt en 
gecorrigeerd kunnen worden. Ik neem beide aanbevelingen oven 

Ten aanzien van het sübsidiebeheer blijft VWS de controlebevindingen gedurende 
het jaar analyseren en waar nodig zullen daaruit gerichte verbetermaatregelen 
volgen. U beveelt tot slot aan om de kwaliteit van de uitvoering van het 
sübsidiebeheer te blijven bewaken en de (Interdepartementale) samenwerking op 
het gebied van sübsidiebeheer te blijven bevorderen. Ook dit zal het ministerie 
blijven doen. 
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Autorisatiebeheer financieel svsteem SAP3F 
In navolging van de Auditdienst Rijk doet u de aanbeveling om het 
autorisatiebeheer van het financieel systeem SAP3F te verbeteren. Ook deze 
aanbeveling neem ik oven Voor het autorisatiebeheer start VWS dit jaar een 
verbetertraject. 

Financiële informatie 

Schadevergoeding Erasmus Medisch Centrum 
VWS en Erasmus MC zijn In oktober 2014 overeengekomen om het geschil 
omtrent het niet nakomen door VWS van gedane toezeggingen te beslechten door 
middel van een schadevergoeding die past binnen de staatssteunregels. Vanaf dat 
moment is tot en met eind 2015 een uitgebreid traject doorlopen om te komen tot 
een zorgvuldige afwikkeling van de schadevergoeding voor Erasmus MC. De 
schadevergoeding moet ervoor zorgen dat Erasmus MC nadeel noch voordeel van 
de toezeggingen heeft gehad. Zie de brief aan de Tweede Kamer van 20 maart 
2015 (Kamerstukken II 2014/15, 25 268, nr 110, pagina's 6, 10 en 11 t /m 14). 
De schadevergoeding is dus niet bedoeld om ervoor te zorgen dat Erasmus MC 
geen nadeel van het Intrekken van de toezeggingen ondervindt. 
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VWS en Erasmus MC hebben NautaDutilh als onafhankelijke expert ingehuurd voor 
het vaststellen van een bindend advies over een schadevergoeding die geen 
staatssteun oplevert. NautaDutilh heeft ten eerste onderzocht of er ruimte Is voor 
een schadevergoeding binnen de regels die gelden omtrent staatssteun. Die 
ruimte Is er indien de schadevergoeding wordt vastgesteld op basis van een strikte 
toepassing van het Nederlandse aansprakelijkheids- en schadevergoedingsrecht. 
De Europese staatssteunregels begrenzen hierbij de aansprakelijkheid van de 
Staat. Een schadevergoeding binnen die ruimte levert Erasmus MC geen voordeel 
op en vormt derhalve geen staatssteun. 
Ten tweede heeft NautaDutilh met ondersteuning van Deloitte de 
schadevergoeding bepaald. De vergoeding komt overeen met de schade, die 
bestaat uit de kapitaallasten ter zake van die Investeringen die niet worden gedekt 
uit andere opbrengsten. NautaDutilh heeft vastgesteld dat de vergoeding onder de 
waarde van de toezeggingen blijft en geen staatssteun oplevert. Aanmelding bij de 
Europese Commissie is derhalve niet nodig. De Europese Commissie kan alsnog de 
schadevergoeding beoordelen. 

De Algemene Rekenkamer Is van oordeel dat er sprake Is van onzekerheid over de 
rechtmatigheid. Hoewel de kans dat de Europese Commissie tot een ander oordeel 
komt nooit helemaal valt uit te sluiten, zljn alle door de Rekenkamer naar voren 
gebrachte punten aan de orde geweest in het doorlopen traject. NautaDutilh heeft 
in het bindend advies vastgesteld dat de Staat aansprakelijk Is op grond van 
onrechtmatige overheldsdaad. Het niet gestand doen van de toezeggingen hield 
de weigering In de toegezegde maatwerkgarantieregeling uit te werken en uit te 
voeren In overeenstemming met de Europese staatssteunregels, terwijl dit wel 
mogelijk was geweest. NautaDutilh concludeert dat Erasmus MC het 
gerechtvaardigd vertrouwen mocht hebben dat de toezeggingen In 
overeenstemming met de Europese regels voor staatssteun zouden worden 
uitgewerkt en uitgevoerd. Ook de vragen over de schadeberekening zljn alle aan 
de orde geweest in het doorlopen traject. 
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Zo is in het bindend advies aangegeven dat renovatie noodzakelijk en gangbaar Is Ministerie van 
In de ziekenhuissector, waardoor het besluit om een bepaalde Initiële Investering 
in een bouwproject te doen automatisch leidt tot toekomstige kapitaallasten voor 
de met dat project gemoeide Instandhouding en tussentijdse renovatie. 

Ik heb de Tweede Kamer In oktober 2014 geïnformeerd over het traject en 
vervolgens In mei 2015 en oktober 2015 over de uitkomsten van fase 1 resp. fase 
2. Bovendien heb Ik vragen beantwoord over mijn brieven van oktober 2014 en 
oktober 2015. 

Volksgezondheid, Welzi jn 
en Sport 
Directie Financieel-
Economische Zaken 
Ontwikkeling Financieel 
beleid en beheer 

Kenmerk 
962343-149860-FEZ 

VWS heeft vanzelfsprekend kennis genomen van de modernisering van de 
staatssteunregels en Is bekend met de (nieuwe) vrijstellingsmogelijkheden en 
transparantieverplichtingen. De processen rond de beoordeling van mogelijke 
staatssteun zijn in dit verband aangescherpt en zo mogelijk wordt van de 
vrijstellingsmogelijkheden gebruik gemaakt. Met name de 
vrijstellingsmogelijkheden voor diensten van algemeen economisch belang zljn 
goed bruikbaar voor de beleidsterreinen van VWS. De AGVV (algemene 
groepsvrijstellingsverordening) kan, gelet op de daarin geregelde onderwerpen, 
minder vaak gebruikt worden. VWS heeft de afgelopen jaren conform de geldende 
rapportage- en kennisgevingsverplichtingen voorzien In de 
transparantieverplichtingen richting de Europese Commissie. 

Met ingang van 1 juli 2016 zal VWS, Indien van toepassing, ook voorzien in de 
nieuwe transparantleverpllchtingen c.q. openbaarmakingverplichtingen met 
betrekking tot staatssteun. Zo nodig vindt Intercollegiaal overleg met EZ plaats. 

Hoogachtend, 

def j u i s t e r v 
Welzijn en 

sgezondheid. 

mw. drs. E.I. Schippers 
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